
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 703/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διοργάνωσης Χριστουγεννιάτικων 
εκδηλώσεων. 

 
       Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης  Σ. Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης  Γ.Τροχόπουλος Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης  Σ.Κρομμύδας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης  Δ.Ταχματζίδης  
5. Ν. Κεχαγιόγλου  Σ.Μηλιόπουλος  
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   -------- 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   Γ. Μανακούλης 
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 694/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης και Χ. Ντόβας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  

15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. 
21. 

Δ 
Α. 

Δάσκαλος 
Δελαβερίδης 

22. Γ. Μιχαηλίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Ντόβας και αποχώρησε ο 
κ. Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 700/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Α. 
Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 702/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Χ. Ντόβας. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 703/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Α. Δελαβερίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 

23. Α. Παπαστεργίου 
24. Κ. Πουλασουχίδης 
25. Η. Σοφιανίδης 
26. Γ. Ορφανίδης 

   

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-11-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής :  

Σε λίγες μέρες θα γιορτάσουμε τα Χριστούγεννα. Καθώς πλησιάζουμε προς 
τον εορτασμό αυτής της γιορτής, η πόλη μας θα πρέπει να αποκτήσει γιορτινό χρώμα 
και να υποδεχτεί ανάλογα τη μεγάλη γιορτή.  

Στο διάστημα από 1-31 Δεκεμβρίου θα πρέπει η πόλη να αποκτήσει μια άλλη 
φυσιογνωμία τόσο με τον εορταστικό στολισμό όσο και με διάφορες εκδηλώσεις που 
προτείνονται να γίνουν μέσα στο εμπορικό κέντρο.  

Η γιορτή των Χριστουγέννων θα αποτελεί από τώρα και στο μέλλον την τρίτη 
ενότητα των εκδηλώσεων που θα γίνονται από το Δήμο μας σε ετήσια βάση και είναι 
η συνέχεια των αποκριάτικων εκδηλώσεων που αποτελούν την πρώτη ενότητα των 
εκδηλώσεων και των γιορτών της πόλης-Βεροιέων πολιτεία που αποτελούν τη 
δεύτερη θεματική ενότητα.  

Στόχος του Δήμου μας είναι η ουσιαστική παρέμβαση στο πολιτιστικό 
γίγνεσθαι της πόλης, έτσι ώστε η πόλη μας να καταστεί ζωντανή και να αποκτήσει 
χρώμα και ταυτότητα, στοιχεία που της έλειπαν τα προηγούμενα χρόνια. 

Έτσι λοιπόν στο διάστημα των ημερών  αυτών προτείνονται διάφορες 
εκδηλώσεις που θα έχουν ως σκοπό να δώσουν  γιορτινό χρώμα στην αγορά της 
πόλης και να δημιουργήσουν το ανάλογο κλίμα των γιορτών σε ολόκληρη την πόλη, 
δίνοντας στους συμπολίτες μας  τη «ζεστασιά»  της μεγάλης γιορτής των 
Χριστουγέννων.  

Μεγάλο βάρος πρέπει να δοθεί στο στολισμό της πόλης. Για το σκοπό αυτό 
πέραν του στολισμού από πλευράς του Δήμου μας, προτείνεται να γίνει καμπάνια 
έτσι ώστε να στολίσουν οι συμπολίτες μας τα μπαλκόνια τους  και οι 
καταστηματάρχες τις βιτρίνες των καταστημάτων τους.  

Για φέτος που θα είναι η πρώτη χρονιά εορτασμού της γιορτής των 
Χριστουγέννων προτείνεται η απονομή συμβολικού χρηματικού επάθλου για το 
στολισμό των τριών ομορφότερα στολισμένων βιτρινών  και του  ομορφότερου 
μπαλκονιού της πόλης. 

Έτσι προτείνεται η σύσταση μιας επιτροπής που θα αποτελείται από δύο 
δημοτικούς συμβούλους, έναν εκπρόσωπο του εμπορικού συλλόγου και δύο 
συμπολίτες μας που θα έχουν σαν σκοπό την αξιολόγηση για τη βράβευση των τριών 
καλύτερων στολισμένων χριστουγεννιάτικων βιτρινών και του καλύτερου 
μπαλκονιού. Προτείνεται η απονομή χρηματικού επάθλου ύψους 800 Ευρώ για την 
1η ομορφότερη βιτρίνα, 500 Ευρώ για τη δεύτερη και 300 για την τρίτη. Προτείνεται 
επίσης η απονομή χρηματικού επάθλου 600 Ευρώ για το ομορφότερο μπαλκόνι. Η 
αξιολόγηση προτείνεται να γίνει από την ίδια επιτροπή. Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει 
να δηλώνουν εγγράφως με αίτησή τους στην επιτροπή το αίτημά τους για να  
αξιολογηθεί η βιτρίνα ή το μπαλκόνι τους.  

Προτείνεται ακόμη το διάστημα αυτό η οργάνωση κάποιων εκδηλώσεων 
όπως το άναμμα του χριστουγεννιάτικου δένδρου στην πλατεία Εληάς,  εκδηλώσεις 
για παιδιά, μουσικές εκδηλώσεις μέσα στην αγορά με τη φιλαρμονική του Δήμου,  
την παιδική χορωδία και το χορευτικό της ΔΕΤΟΠΟΚΑ.   

Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Στα πλαίσια του εορτασμού των Χριστουγέννων, προτείνουμε 

διάφορες εκδηλώσεις για να δώσουμε γιορτινό τόνο στο Δήμο μας. Οι γιορτές θα 
ξεκινήσουν στις 5 Δεκεμβρίου με το άναμμα του Χριστουγεννιάτικου δέντρου στο 
πάρκο της Εληάς, με μουσικές εκδηλώσεις στο κέντρο της πόλης αλλά και στις 
συνοικίες τις παραμονές των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς στην πλατεία του 
Δημαρχείου, με Χριστουγεννιάτικα τραγούδια από τη χορωδία της ΔΕΤΟΠΟΚΑ, 



τους μαθητές του ωδείου ΦΙΛΙΠΠΟΣ και τη φιλαρμονική. Επίσης προτείνουμε τον 
εορταστικό στολισμό της πόλης και την καθιέρωση διαγωνισμού με απονομή 
συμβολικών χρηματικών επάθλων στην καλύτερη στολισμένη βιτρίνα και το 
καλύτερο στολισμένο μπαλκόνι της Βέροιας, τα οποία θ’ αξιολογηθούν από επιτροπή 
η οποία προτείνω να είναι πενταμελής και ν’ αποτελείται από την αντιδήμαρχο κ. 
Τσιαμήτρου, την κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, την κ. Ελένη Πελεκίδου, εκπρόσωπο του 
εμπορικού συλλόγου, την κ. Βιβή Ζητούνη, αρχιτέκτονα, και την ζωγράφο κ. Βίκυ 
Παπατζίκου.  

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου:Αφού δηλώσω ότι δεν αποδέχομαι τη συμμετοχή μου στην 

επιτροπή αυτή θα ήθελα να θέσω δύο ερωτήματα. Το πρώτο αφορά το αν έπρεπε το 
θέμα αυτό να έρθει στο δημοτικό συμβούλιο. Τα ζητήματα αυτά δεν θα έπρεπε ν’ 
απασχολούν τις δημοτικές επιχειρήσεις πολιτισμού; Σε ότι αφορά το εισηγητικό 
σημείωμα του θέματος, θα ληφθεί ποτέ υπόψη η συνεχής παρατήρησή μας ότι ο 
συντάξας του κάθε εισηγητικού θα πρέπει να γνωρίζει σωστά ελληνικά; 

Δήμαρχος:  Κα Ουσουλτζόγλου αν είχατε κάποια παρατήρηση να κάνετε σε 
ότι αφορά τυχόν ορθογραφικά ή συντακτικά λάθη στο εισηγητικό, θα μπορούσατε να 
την κάνετε κατ’ ιδίαν στον κ. Ε. Σοφιανίδη, που είναι και ο συντάκτης του. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης:Κε πρόεδρε δηλώνω ότι αρνούμαι να τοποθετηθώ 

διαμαρτυρόμενος επειδή με αγνοήσατε κατά την διαδικασία των ερωτήσεων. 
Πρόεδρος:Δεν σας αντιλήφθηκα κε Μιχαηλίδη. Δεν είχα πρόθεση να σας 

αποκλείσω.  
Γεωργιάδης: Συμφωνώ ότι κάποιες εκδηλώσεις θα δώσουν γιορταστικό τόνο 

στην πόλη την περίοδο των Χριστουγέννων. Διαφωνώ όμως κάθετα και ριζικά στην 
καθιέρωση διαγωνισμού και απονομής χρηματικών επάθλων για τον καλύτερο 
στολισμό των βιτρινών και μπαλκονιών σε μια εποχή που είναι πολύ δύσκολη 
οικονομικά για πολλούς συμπολίτες μας. Προτείνω το ποσό που προβλέπεται για τα 
έπαθλα αυτά να δοθεί σε ενδεείς πολίτες του Δήμου. 

Ουσουλτζόγλου: Τα θέματα αυτά αφορούν τις επιχειρήσεις πολιτισμού του 
Δήμου και όχι τους ειδικούς συνεργάτες του κ. Δημάρχου. Κάποιες από τις 
εκδηλώσεις αυτές είναι ξενόφερτες, δεν έχουν καμία σχέση και δεν αφορούν καθόλου 
τα ήθη και έθιμα του τόπου μας και δεν θα προσδώσουν απολύτως τίποτε στην 
ταυτότητα της πόλης μας, η οποία έτσι κι αλλιώς υπάρχει. Η αντιγραφή εθίμων και 
εκδηλώσεων ξένων πόλεων ή της Αθήνας δεν έχει σχέση με την ελληνική παράδοση. 
Ο στολισμός των βιτρινών και μπαλκονιών στην πόλη γίνεται ούτως ή άλλως κάθε 
χρόνο και με την καθιέρωση σχετικού διαγωνισμού και χρηματικών επάθλων δεν θ’ 
αποκομίσει τίποτε η πόλη μας. Προτείνω και πάλι να γίνει μια καταγραφή των 
προβλημάτων της πόλης και να διατεθούν εκεί αυτά τα χρήματα. 

Σοφιανίδης:  Συμφωνώ με την διοργάνωση τέτοιων εκδηλώσεων, διαφωνώ 
όμως στον διαγωνισμό με χρηματικά έπαθλα. Επίσης θα ήθελα να παρατηρήσω ότι 
Δήμος Βέροιας δεν είναι μόνο η πόλη της Βέροιας αλλά και τα δημοτικά 
διαμερίσματα. Και θα έπρεπε να αναφερθείτε και σ’ αυτά. Προτείνω να γίνει 
εορταστικός στολισμός και ηλεκτροφωτισμός των δημοτικών διαμερισμάτων και των 
εκεί δημοτικών κτιρίων. 

Πουλασουχίδης: Κακώς αναφέρεται στο εισηγητικό ότι πρώτη φορά φέτος 
γιορτάζουμε τα Χριστούγεννα στο Δήμο. Εορταστικές εκδηλώσεις είχαμε και 
προηγούμενες χρονιές. Συμφωνώ ότι ο Δήμος οφείλει να παρέμβει και να ενισχύσει 
την προσπάθεια κάποιων να συμβάλλουν στον εορτασμό αλλά όχι με χρηματικά 
βραβεία. Συμφωνώ με τον κ. Γεωργιάδη. Να δοθούν τα χρήματα αυτά σε κάποιους 
άλλους πολίτες της πόλης που τα έχουν ανάγκη. Και βέβαια ο εορτασμός να 
συμπεριλάβει και τα δημοτικά διαμερίσματα. 



Δήμαρχος:  Οι εκδηλώσεις που θα γίνουν θα είναι πετυχημένες όπως και οι 
άλλες που διοργανώσαμε φέτος επειδή τις αγκαλιάζουν οι απλοί πολίτες. Εισηγούμαι 
να γίνουν οι εκδηλώσεις. Ας δοκιμάσουμε την καθιέρωση κάποιων εκδηλώσεων ώστε 
να δώσουμε στους συμπολίτες μας τη ζεστασιά αυτών των γιορτινών ημερών. Στη 
θέση της κ. Ουσουλτζόγλου, η οποία δεν αποδέχθηκε τη συμμετοχή της, προτείνω 
την κ. Μ. Δημούλα. 

Γεωργιάδης: Συμφωνώ να γίνουν κάποιες εκδηλώσεις, εμμένω όμως στην 
πρότασή μου να μην δοθούν σε καμία περίπτωση χρηματικά έπαθλα αλλά τα χρήματα 
αυτά να δοθούν σε συμπολίτες μας που τα έχουν ανάγκη. 

Ουσουλτζόγλου: Οι αντιλήψεις μας δεν είναι ελιτίστικες. Προτείνω να κάνετε 
την καταγραφή των προβλημάτων που προανέφερα. 

Πουλασουχίδης: Θέλω να παρατηρήσω ότι ο εορταστικός ηλεκτροφωτισμός 
δεν πρέπει ν’ ανάβει όλο το χρόνο, όπως διαπίστωσα σε πολλές περιπτώσεις. Δεν 
ακούσαμε καθόλου από ποιον κωδικό θα δοθούν αυτά τα χρηματικά έπαθλα και από 
πού προβλέπονται. Επίσης δεν είναι λογικό να δώσουμε χρηματικά κίνητρα στους 
πολίτες που ούτως ή άλλως στολίζουν τις ημέρες αυτές τις βιτρίνες και τα μπαλκόνια 
τους. 

Δήμαρχος: Ο εορταστικός ηλεκτροφωτισμός δεν ανάβει όλο το χρόνο. Αν 
όμως υπέπεσε κε Πουλασουχίδη στην αντίληψή σας το αντίθετο σε κάποιες περιοχές 
ή σε κάποια χρονικά διαστήματα, έπρεπε να ειδοποιήσετε είτε την αρμόδια υπηρεσία 
του Δήμου είτε κάποιον αντιδήμαρχο. Πραγματικά και παλαιότερα γιορτάστηκαν τα 
Χριστούγεννα, φέτος όμως θέλουμε να δώσουμε έναν διαφορετικό τόνο στην πόλη. 
΄Αλλωστε είναι κάτι που ζήτησαν και οι ίδιοι οι πολίτες, όπως ο εμπορικός σύλλογος. 
Οι δαπάνες για τη διοργάνωση αυτών των εκδηλώσεων θα καλυφθούν από τον 
κωδικό των δημοσίων σχέσεων και αν δεν υπάρχει ικανό υπόλοιπο, θα τον 
ενισχύσουμε. 

Δημούλα: Ο κωδικός αυτή τη στιγμή έχει υπόλοιπο 11.148 περίπου €. 
Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του κ. Γεωργιάδη, ο οποίος συμφωνεί μεν με 

τη διοργάνωση των υπολοίπων εκδηλώσεων διαφωνεί όμως με την απονομή 
χρηματικών επάθλων και προτείνει να δοθούν τα χρήματα αυτά σε ενδεείς πολίτες 
και η εισήγηση του κ. Δημάρχου. 

Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Γεωργιάδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι:  

X. Γεωργιάδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – 
Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-11-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 

 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη διοργάνωση διαφόρων εκδηλώσεων το μήνα 
Δεκέμβριο 2003, με σκοπό τη δημιουργία εορταστικού κλίματος στο Δήμο Βέροιας 
κατά την περίοδο των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς 2003. 

Για το σκοπό αυτό θα πραγματοποιηθούν οι εκδηλώσεις: 
-   ΄Αναμμα του χριστουγεννιάτικου δένδρου στην πλατεία Εληάς, 



- Εκδηλώσεις για παιδιά,  
- Μουσικές εκδηλώσεις στην αγορά της πόλης, τις συνοικίες και το 

Δημαρχείο με τη Φιλαρμονική του Δήμου, την παιδική χορωδία και το 
χορευτικό συγκρότημα της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: 1. Εγκρίνει την πραγματοποίηση καμπάνιας 
ενημέρωσης των κατοίκων για στολισμό των μπαλκονιών οικιών και των βιτρινών 
καταστημάτων  της πόλης, στα πλαίσια των παραπάνω εκδηλώσεων. 

2. Εγκρίνει την απονομή συμβολικών χρηματικών επάθλων στο καλύτερο 
στολισμένο μπαλκόνι των οικιών και στις τρεις καλύτερες στολισμένες βιτρίνες των 
καταστημάτων της πόλης, ως εξής:  

α. Ποσό 800,00 € για την 1η ομορφότερη βιτρίνα,  
β. Ποσό 500,00 € για την 2η ομορφότερη βιτρίνα  
γ. Ποσό 300,00 € για την 3η ομορφότερη βιτρίνα 
δ. Ποσό 600,00 € για το ομορφότερο μπαλκόνι. 
Γ) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη σύσταση πενταμελούς επιτροπής για την 

αξιολόγηση και ανάδειξη των παραπάνω ομορφότερων βιτρινών και μπαλκονιών, 
αποτελούμενη από τις : 

1) Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Αντιδήμαρχο, ως πρόεδρο. 
2) Μίμα Δημούλα, Δημ. Σύμβουλο. 
3) Ελένη Πελεκίδου, εκπρόσωπο του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας. 
4) Βιβή Ζητούνη, αρχιτέκτονα. 
5) Βίκυ Παπατζίκου, ζωγράφο. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    703/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ Α. Δελαβερίδης 

 Χ. Γεωργιάδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Α. Γκαμπέσης Α. Παπαστεργίου 

 Β. Γιαννουλάκης Κ. Πουλασουχίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης 

 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Ορφανίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη   
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος   
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
 Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου   
 Ι. Κουρουζίδης   
 Μ. Γαβρίδης   
 Δ. Δάσκαλος   

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-12-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 

 


